
Brev til AAB 
Afdeling 2, Bustrupgade 3-9 
Torsdag d. 08.08.19 
 
Hej Klaus 
Vi beklager, at du måtte aflyse vores bestyrelsesmøde her til aften, da vi - som du ved - har 
en lang række opgaver, som vi længe har ønsket igangsat. 
 
Størstedelen af de nedenstående arbejder har været på dagsordenen i mere end 3 år, uden 
at være igangsat. Vi henstiller derfor til, at du hurtigst muligt får udarbejdet en arbejdsplan, 
påbegyndt de mest presserende arbejder (mærket med *) og anviser os hvornår du 
forventer, at samtlige opgaver er udført.  
 
Følgende punkter bør behandles og udføres hurtigst muligt: 

● *Medlemssager 

● *Loftrummet som har været lejet ud ulovligt  

● *Lejemål nr. 7, 4.t.v. - dødsbo. 
○ Status  
○ Spyfluer m.m. 

● *Vandtryk i nr. 9, 4. t.v. 

● *Duesikring mod gården (5 år efter-historien)Rengøring 

● *El - emhætte i nr. 9, 4.t.v. 

● *Tørrestativ i gården 
● Loftrum 

○ Forbrugsmålere i loftsrum 
○ Projektering af hobbyrum 
○ Lejere af de 3 eksisterende loftsrum og deres rettigheder 

● Brandalarmer på bagtrappen 
● Yousee og antenneanlæg 
● Fiberby  
● - fakturering af lejere 
● - fakturering af fællesrum (en fejl som har kostet foreningen penge - længe) 
● Altaner - 1 års gennemgang glemt af AAB 

○ Status 
○ Process 

● Tagrende ved nr. 5 mod gaden skal renses 
● Tagrende ved nr. 3 mod gården skal renses 

 
 
 
 
Opmærksomhedspunkter (se også referat) 

- Loftsrum 
- Trækning af el 



- Lamper 
- Pris 

 
  
 
Vi ser frem til at modtage en arbejdsplan fra dig, som indeholder samtlige udestående 
arbejder, samt en dato for hvornår de forventes færdiggjorte.  
 
Vi ser frem til at høre fra dig og håber du kan deltage på næstkommende bestyrelsesmøde 
den 5. september fra kl. 17.30. 
 
Mange hilsener,  
 
Bestyrelsen, afdeling 2 
  


